



Council of Europe

Note
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

Council of Europe Deputy Secretary General on official visit to Armenia

Strasbourg, 15.05.2008 - The Deputy Secretary General of the Council of Europe, Maud de Boer-Buquicchio, will visit Yerevan (Armenia) to participate in a conference on domestic violence, organised by the Armenian Ministry of Labour and Social Affairs on 20 May.

During her visit, Ms de Boer-Buquicchio is due to meet with the President of the National Assembly of Armenia, Tigran Torosyan, the Prime Minister, Tigran Sargsyan, the Minister of Foreign Affairs, Edward Nalbandian, the Deputy Minister of Foreign Affairs, Arman Kirakossian, the Minister of Justice, Gevorg Danielian, the Minister of Labour and Social Affairs, Aghvan Vardanian and the Armenian Ombudsman Armen Harutyunyan.

La Secrétaire Générale adjointe du Conseil de l'Europe en visite officielle en Arménie

Strasbourg, 15.05.2008 - La Secrétaire Générale adjointe du Conseil de l'Europe, Maud de Boer-Buquicchio, se rendra en visite à Erevan (Arménie) pour participer, le 20 mai, à une conférence sur la violence domestique, organisée par le Ministère arménien du Travail et des Affaires sociales.

Lors de cette visite, des entretiens sont prévus avec le Président de l'Assemblée Nationale de l'Arménie, Tigran Torosyan, le Premier Ministre, Tigran Sargsyan, le Ministre des Affaires étrangères, Edward Nalbandian, le Vice-Ministre des Affaires étrangères, Arman Kirakossian, le Ministre de la Justice, Gevorg Danielian, le Ministre du Travail et des Affaires sociales, Aghvan Vardanian et le Défenseur arménien des Droits de l'Homme, Armen Harutyunyan.

ED078b08